
Bestyrelsesmøde på Ejerslev Havn den 7-10-2024 
 
Bestyrelsen- Michael + Bo deltog. 
 
Bo havde været til møde på kommunen hos  Niels Pedersen ang. vort økonomiske 
mellemværende med Morsø Kommune som vi gerne ville have en afklaring på hvad de 
mente vi skyldte dem. 
Ligeledes blev problematikken omkring den fremtidige momsafregning drøftet. 
Bo forklarede os hvordan vi stod rent økonomisk med hensyn til tilsagn om støtte fra div. 
fonde til vores byggeplaner. Det ser meget fornuftigt ud. 
Ellers blev der drøftet løst og fast om livet på havnen. 
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